



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ELECTRIC POWER Date: 19-02-2024 02:39:51 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الكهرباء الاردنية التاريخ: 19-02-2024 02:39:51 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN ELECTRIC POWER cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:00 on 25-04-2024 at On Line to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الكهرباء الاردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 25-04-2024 الساعة 13:00 في الكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Amending clause (1) of Article (4) of the company's articles of incorporation, which stipulates: "The authorized capital of the company shall be (91,761,444) only ninety-one million seven hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars, and the paid-up capital shall be (91,761,444) only ninety-one million seven hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars. After modification, it becomes: "The authorized capital of the company shall be (110,000,000) one hundred and ten million Jordanian dinars, and the subscribed and paid up capital shall be (91,761,444) ninety-one million seven hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars." 4. Amending Clause (1) of Article (5) of the company's bylaws, which states: "The authorized capital of the company shall be (91,761,444) only ninety-one million seven hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars, and the paid-up capital shall be (91,761,444) only ninety-one million seven hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars. After modification, it becomes: "The authorized capital of the company shall be (110,000,000) one hundred and ten million Jordanian dinars, and the subscribed and paid up capital shall be (91,761,444) ninety-one million seven</p>	<p>تعديل البند (1) من المادة (4) من نظام عقد تأسيس الشركة والذي ينص : "يكون رأسمال الشركة المصرح به (91,761,444) فقط واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون الفلأ وأربعمائة واربعه واربعون ديناراً اردنيلاً والمدفوع (91,761,444) فقط واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون الفلأ وأربعمائة واربعه واربعون ديناراً اردنيلاً ليصبح بعد التعديل : " يكون رأسمال الشركة المصرح به (110000000) مائة وعشرة ملايين دينار اردني والمكتتب به والمدفوع (91,761,444) واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون ألفاً وأربعمائة وأربعة وأربعون ديناراً أردنيلاً"</p> <p>تعديل البند (1) من المادة (5) من النظام الاساسي للشركة والذي ينص : "يكون رأسمال الشركة المصرح به (91,761,444) فقط واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون الفلأ وأربعمائة واربعه واربعون ديناراً اردنيلاً والمدفوع (91,761,444) فقط واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون الفلأ وأربعمائة واربعه واربعون ديناراً اردنيلاً". بحيث يصبح بعد التعديل : " يكون رأسمال الشركة المصرح به (110000000) مائة وعشرة ملايين دينار اردني والمكتتب به والمدفوع (91,761,444) واحد وتسعون مليوناً وسبعماية وواحد وستون ألفاً وأربعمائة وأربعة وأربعون ديناراً أردنيلاً"</p>

hundred and sixty-one thousand four hundred and forty-four Jordanian dinars.”	
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
Increasing the company's authorized capital to (110) million dinars/share and covering the proposed increase amount of (18,238,556) dinars in accordance with the provisions of the law and what the General Assembly decides in this regard, noting that the company's subscribed and paid-up capital of (91,761,444) dinars/share is fully covered. .. Authorizing the Board of Directors to carry out the increase procedures in accordance with the provisions of the law.	1. زيادة رأسمال الشركة المصرح به ليصبح (110) مليون دينار/ سهم وتغطية مبلغ الزيادة المقترحة والبالغة (18,238,556) دينار وفق احكام القانون وما تقررته الهيئة العامة بهذا الشأن، علماً بأن رأسمال الشركة المكتتب به والمدفوع والبالغ (91,761,444) دينار/ سهم مغطى بالكامل. 2. تفويض مجلس الإدارة للسير باجراءات الزيادة حسب أحكام القانون.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: طارق عبد القادر	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: طارق عبد القادر